
 

Bylo to pro mě nejdůležitější období 

Vzpomínka na letní tábor v Oborách ve mně vždy vyvolává silné emoce a bude pro 

mě vždy srdeční záležitostí. Od svých osmi let jsem nevynechal jedinou možnost se 

sem v létě vrátit. Jsem rád, že mě rodiče tehdy na první tábor pořádaný mládeží 

z příbramské farnosti přihlásili. Možná, že jsem tehdy měl obavy z neznámého místa 

a nových lidí. To už si přesně nepamatuji. Co vím ale určitě je to, že díky přátelské 

atmosféře a zábavném programu, který byl vždy uzpůsoben tak, aby ho mladší děti 

zvládly a starší se nenudily, se alespoň mne dařilo navazovat rychle nová přátelství a 

kamarádství, za které jsem dnes velmi vděčný.  

Na táboře v Oborách jsem si vyzkoušel všechny možné role. První roky jsem tábor 

prožíval jako bezstarostné dítě pohlcené celotáborovou etapovou hrou. Později jako 

camper, kdy jsem pomalu s vrstevníky začal nakukovat pod pokličku přípravy her a 

pomáhat vedoucím s realizací táborových dnů.  Další roky bezstarostnosti 

ubývalo . Čím dál tím více jsem se zapojoval do táborových příprav. Nejdříve jako 

praktikant, poté vedoucí. Co by mě jako osmi leté dítě opravdu nenapadlo, že 

nakonec budu dělat 6 let hlavního vedoucího . Co se týká tábora, bylo to pro mě 

nejdůležitější období. Bylo sice nejnáročnější, ale nejvíce mě naplňovalo.  


